
            Heilloze Weg  

Nieuwsbrief 2015-3 
25 november 2015 
        

KOMT U OOK NAAR DE INFORMATIE AVOND OVER DE AANSLUITING A9?! 

30 november, 19.30 uur, Cultuurkoepel, Heiloo. 

Op 9 november, in de laatste raadsvergadering voordat de gemeenteraad op 7 december besluit 
over de aansluiting A9, heeft wethouder Dellemijn ingestemd met een informatie avond voor de 
inwoners van Heiloo over deze aansluiting.  In moeten stemmen! Onder druk van een door alle 
partijen gesteunde  motie vindt nu een informatie avond plaats nog net vóórdat de gemeenteraad 
over de aansluiting besluit.  Het is overigens niet de bedoeling dat deze avond een politiek karakter 
heeft, heeft Heiloo2000 laten weten… 

Heilloze weg  vraagt u allen om ook naar deze informatie avond te komen.  Hoe meer mensen hun 
twijfel, kritiek, vragen en mening laten horen, hoe beter! En of het wel of niet een politieke avond 
wordt? Heilloze Weg vindt dat de inwoners dat bepalen..u dus! 

Heilloze Weg beraadt zich op haar opstelling op deze avond. Deze maken we binnenkort bekend. 
Houdt u uw mail in de gaten! 
  

 

Petitie “Afslag A9 Heiloo? Nee!”  en raamposters 
 
Via internet en via een antwoordstrook in de Uitkijkpost  van 11 november  hebben inmiddels  ruim 
770 mensen laten weten tegen de aansluiting A9  te zijn. De petitie loopt in elk geval tot de 
gemeenteraadsvergadering op 7 december. Heeft u nog niet getekend? Weet u anderen die nog 
zouden willen tekenen? Alle handtekeningen tellen!  Juist nu is het van cruciaal belang om uw stem 
te laten horen en met ons een duidelijk signaal af te geven aan de gemeentelijke en provinciale 
politiek!.   
 
Inmiddels is ook de raamposter in bijna heel Heiloo verspreid. Komende dagen worden de laatste 
posters huis aan huis bezorgd. Hoewel de poster lang niet voor ieder raam hangt, heeft de campagne 
toch het gewenste effect. In de social media en de pers is veel aandacht besteed aan de campagne. 

De Alkmaarsche Courant.heeft op 16 november zelfs 2 pagina’s gewijd aan de poster!       
 

 

Besluitvorming Aansluiting A9: prematuur, onzorgvuldig dus  onverantwoord! 
 
Provincie NH 
Heilloze Weg heeft 23 november ingesproken in de Commissie Mobiliteit & Financiën van de 
Provincie NH en de commissie gevraagd om herijking van nut en noodzaak van de aansluiting A9 aan 
recente ontwikkelingen en kennis. Ook vroeg Heilloze Weg om openheid en duidelijkheid over de 
kosten van de aansluiting én aanverwante zaken (grondverwerving, aanpassing onderliggend 
wegennet). Heilloze Weg wilde ook weten op welke wijze tekorten en risico’s worden gefinancierd en 
uitte haar zorg over de relaties tussen gemeenten en private partijen. Waaronder private partijen die 
het Openbaar Ministerie in verband bracht met ex-gedeputeerde T. Hooijmaijers. SP en PvdA hebben 
gedeputeerde Post hierop verzocht om nader onderzoek naar mogelijke belangenverstrengeling.  
 

http://heillozeweg.jouwweb.nl/
http://www.noordhollandsdagblad.nl/stadstreek/alkmaar/article27574565.ece/Pamflet-over-een-afslag-die-Heiloo-verdeelt?lref=SL_5


GroenPlatformHeiloo, ook inspreker, eiste dat voor de aansluiting A9 een Milieu effect Rapportage 
wordt opgesteld en wilde duidelijkheid over de natuurcompensatie. Bewonersgroep Het Malevoort 
stelde grote vraagtekens bij de gebruikte verkeerscijfers en eiste dat de overheid haar toezeggingen 
gestand doet, namelijk  dat Het Malevoort geen kustroute wordt en dat bewoners betrokken en 
geïnformeerd worden. Klik hier voor de inspreeknotitie van Heilloze Weg.  
 
Op 14 december beslist Provinciale Staten over het vrijgeven van budget voor de aansluiting A9. 
Gedeputeerde Post kondigde al aan dat het geen hamerstuk gaat worden. De aansluiting A9 is geen 
gelopen race! Lees ook het artikel in het NHD hier.  
 
Heiloo 
DeCommissie Openbare Ruimte in Heiloo besprak de aansluiting A9 op 18 november. Heilloze Weg 
heeft haar bedenkingen bij, en vragen over de aansluiting A9  in een notitie aan het college en de 
raadsleden voorafgaand aan deze commissievergadering kenbaar gemaakt. Klik hier voor de notitie. 
 
Vanwege de vele  kritiek en vragen van de 5 insprekers en de commissieleden, was de gehele 
vergadering gewijd aan de aansluiting. Wethouder Dellemijn ging niet in op  individuele vragen, maar 
clusterde alle vragen en hield per cluster een verhaal ‘waarde antwoorden wel uit zouden blijken’.  
Helaas, veel vragen bleven onbeantwoord. Met de toezegging dat deze nog vóór 7 december 
schriftelijk beantwoord zullen worden, loodste de wethouder het raadsvoorstel door naar 
behandeling in de raad op 7 december. Alleen de NCPN gaf hiervoor geen akkoord. 

Heilloze Weg vindt het diep treurig dat bijna alle partijen zich zo hebben laten inpakken.  Uit de vele 
vragen en de gebrekkige beantwoording hadden zij moeten concluderen dat het onderwerp nog niet 
rijp is voor verdere besluitvorming. De commissie had het raadsvoorstel  dus gewoon moeten 
terugverwijzen. Het op deze basis vrijgeven van tientallen miljoenen euro’s gemeenschapsgeld voor 
een project waar nog zoveel vragen en onduidelijkheden aankleven is volstrekt onverantwoord.  

Castricum 
In Castricum is de aansluiting A9  niet  apart geagendeerd in de gemeenteraad, maar op uiterst 
laakbare wijze weggemoffeld in het besluitvormingstraject Zandzoom.  Op 15 oktober heeft het 
Castricumse college  haar raad  een Voortgangsrapportage Zandzoom ter instemming voorgelegd. In 
deze voortgangsrapportage is de aansluiting als voldongen feit gepresenteerd. Door de kwestie 
aansluiting A9 op deze wijze weg te behandelen en zo een impliciet besluit te bewerkstelligen,  heeft 
het college van Castricum haar raadsleden haar informatieplicht uit hoofde van de gemeentewet 
ernstig verzaakt. 
 
Diverse partijen in Castricum hebben daarom aangedrongen op een aparte behandeling van de 
aansluiting A9. Het gaat immers om substantiële effecten op de natuur in het Limmer Die, waar een 
half klaverblad wordt aangelegd. Deze effecten en de natuurcompensatie zijn niet duidelijk. Evenmin 

als de effecten op het leefmilieu in termen van uitstoot en geluidhinder. Net zo min is in 
Castricum gesproken over  gerezen kostenstijgingen van de aansluiting A9. 
   

 

Steunt u Heilloze Weg ook via de petitie en/of met een financiële bijdrage?! 
Teken de petitie ‘Afslag A9  Heiloo? Nee!’ en breng de petitie en  onze informatie onder de aandacht 
van uw familie- en kennissen! En ja , wij maken kosten Een financiële bijdrage voor juridisch advies  
en de raamposter campagne stellen wij enorm op prijs!  Hartelijk dank voor uw steun! 
 
Petitie : http://afslaga9heiloonee.petities.nl       Bank:  IBAN NL40 INGB 0006 8377 03 

 

http://heillozeweg.jouwweb.nl/bedenkingen-en-vragen-bij-afslag-a9-2
http://www.noordhollandsdagblad.nl/stadstreek/alkmaar/article27581693.ece/Twijfel-bij-Staten-over-afslag-A9-Heiloo_
http://heillozeweg.jouwweb.nl/bedenkingen-en-vragen-bij-afslag-a9-1
http://afslaga9heiloonee.petities.nl/

